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AV Beslissing 
    2016 De vergadering gaat akkoord met de toepassing van het reglement van inwendige orde en trekt de 

gedoogzaamheid van de hond van Mevr Staes in. 

2016 De vergadering beslist offertes op te vragen voor ontroesten en behandelen van het gebinte van de garage. 

2016 De vergadering beslist om het reservefonds niet verder aan te vullen na juni 2016. 

2016 
 

De vergadering beslist unaniem om architect Luc Verberckmoes aan te stellen en zijn advies te volgen inzake 
de terrassenproblematiek. 

    2016 
 

De vergadering beslist unaniem om architect Luc Verberckmoes aan te stellen  
om de werken aan het terras op verdieping 1 op te volgen. 

    2016 
 

De vergadering gaat unaniem akkoord met de uitvoering van de elektriciteitswerken aan de garage en beslist 
om Elektro Verschelden aan te stellen tot uitvoering van deze werken. 

2016 
 

De vergadering beslist unaniem architect Luc Verberckmoes aan te stellen voor opmaak van het 
aanbestedingsdossier voor vernieuwing van het bovenste dak, voor prijsvergelijking met minstens 3 
aannemers, voor opstart van de werken tot en met oplevering van de werken. 

2015 De vergadering beslist unaniem om de huidige polis van AG Insurance op te zeggen en een nieuwe polis af te 
sluiten bij Baloise Insurance en zal worden beheerd door Dhr. Freddy Leon. 

2015 De vergadering gaat niet akkoord met het uitvoeren van de dakherstellingen. 

2015 De vergadering beslist om een gebouwen-audit en een energie-audit te laten uitvoeren door BTV. 

2015 De vergadering beslist unaniem om Dhr. Foubert aan te stellen als rekeningcommissaris voor werkingsjaar 
2015-2016. Mevr. Verberckmoes doet het nazicht van de boekhouding. 

2015 De vergadering beslist unaniem om kwijting te geven aan de syndicus, rekeningcommissaris en Raad van 
Mede-eigendom. 

2015 De vergadering gaat unaniem akkoord met het aanvullen van het reservefonds van 50€ per appartement. 

BAV2014 De vergadering beslist om het agendapunt tot het herstellen van het dak van de residentie te laten verdagen tot 
de volgende vergadering. 

BAV2014 De vergadering beslist om het agendapunt tot het herstellen van het dak van het gelijkvloers appartement te 
laten verdagen naar de volgende vergadering.  

BAV2014 De vergadering beslist om het agendapunt tot het herstellen van een waterdichting van het terras te verdagen 
tot de volgende vergadering.  

BAV2014 De vergadering gaat akkoord met het ontruimen van de overloop op de eerste verdieping. 

BAV2014 De vergadering gaat niet akkoord met het intrekken van de gedoogzaamheid en zal verder besproken worden 
op de volgende Algemene Vergadering.  

BAV2014 De vergadering keurt het ontwerp van Reglement van Inwendige Orde goed.  

BAV2014 De vergadering keurt het ontwerp van coördinatie van de statuten goed. 

BAV2014 De vergadering beslist unaniem om geen kwijting te geven aan de vorige syndicus Immo De Prins. 

BAV2014 De vergadering beslist om het agendapunt over de evaluatie en het aanpassen van het Reglement van 
Inwendige Orde te verdagen tot de volgende Bijzondere Algemene Vergadering. 

BAV2014 De vergadering beslist een poetsfirma aan te stellen. 

BAV2014 De vergadering beslist om het agendapunt tot het herstellen van een waterdichting van het terras te laten 
verdagen naar de volgende Bijzondere Algemene Vergadering.  

BAV2014 De vergadering beslist om Mevr. De Jonge de coördinatie van de statuten te laten uitvoeren. 

BAV2014 De vergadering gaat akkoord met de aanstelling van Immo van de Woestijne al syndicus. 

BAV2014 De vergadering beslist unaniem om geen kwijting te geven aan syndicus Immo De Prins. 

BAV2014 De vergadering beslist om het huidige systeem van sparen voor het reservekapitaal aan te houden. 

BAV2014 De vergadering gaat akkoord met de opgestelde begroting en provisie. 

 


